

## 《单词百科:inadequacy是什么意思?inadequacy怎么发音?inadequacy的解释和用法》

英语单词inadequacy是什么意思?inadequacy怎么读?inadequacy怎么发音?简答网为您整理了inadequacy的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



### inadequacy怎么读

inadequacy的读音:[ ɪ n ' æ d ɪ k w ɜ si]

### inadequacy的意思

1、n.不充分， 不适当;不完全;[医]官能不足， 机能不全;不十分;

### inadequacy的相关词组

1、dietary inadequacy 饮食不适当， 饮食失调;

## inadequacy的近义词

- 1、**defect** n.瑕疵, 毛病;欠缺, 缺点;
- 2、**deficiency** n.缺乏, 不足;缺点, 缺陷;不足额;
- 3、**failing** n. (性格中的) 弱点, 缺陷, 短处;
- 4、**fault** n.责任;错误;缺点; (地壳) 断层;发球失误;
- 5、**inadequateness** n.不适当;

## inadequacy的反义词

- 1、**adequacy** n.足够;充分;胜任;适当;

## inadequacy的双语例句

- 1、High school student everyday can Morpheus inadequacy bring about eye myopia?

中学生每天都睡眠不足会导致眼睛近视 吗?

- 2、The failure is due to the inadequacy of preparations.

这次失败是由于准备不足造成的.

- 3、Can lead to anger, avoidance, shouting, frustration, fear of failure, and a sense of personal inadequacy.

会导致生气、回避、争吵、失望、害怕失败及个人失落感.

- 4、Their inadequacy brings us back to the general inadequacy of the literary world of Concord.

它们的不足应归咎于康考德文艺界的贫乏.

- 5、An inadequacy often calls forth compensating forces.

一种缺陷往往会产生补偿的力量.

- 6、In the conclusion, the inadequacy of poetic dramatization is pointed out.

在结语中指出诗歌戏剧化的一点不足.

7、Depression may result in malnutrition, noncompliance and dialysis inadequacy, etc.

它可造成血透患者的顺应性下降、营养不良、透析不充分等.

8、To overcome this inadequacy it is most important to use additional information from family values.

为了克服这方面的不足,采用以家系为准绳的其它资料是很重要的.

9、A mass of test results showed that some inadequacy existed in domestic conductor fatigue test method.

大量工程试验表明,国内目前采用的试验方法存在着某些不足.

10、Many Japanese regard inadequacy of housing as the country's most urgent social problem.

许多日本人把住房不足视为日本最紧迫的社会问题.

11、They should know how to deal with setbacks, stresses and feelings of inadequacy.

他们应该知道如何应对困境、压力及感觉能力不足的情况.

12、As for To overcome this inadequacy it is most important to use additional alyou.

关于薪水,请您定夺.

13、Not only resource use efficiency is low, and resource utilization rate also shows inadequacy.

不仅资源使用效率低,而且资源使用率也显不足.

14、Manpower capital accumulates inadequacy is region economy progress to restrict an element.

人力资本积累不足是区域经济发展的制约因素.

15、the inadequacy of our resources

我们的资源的贫乏

16、Never suffer youth to an excuse for inadequacy, nor age and fame to an excuse for indolence.

切勿蒙受年轻为不充分的藉口, 也不要用品或名声作为懒惰的藉口.

17、But, existing work management information system is existing however a lot of inadequacy.

但是, 现有的党务管理信息系统却存在着很多不足.

18、That makes the inadequacy of the financial rescue all the more regrettable.

那使金融救助计划的不足更甚.

以上是简答网为您整理的inadequacy怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/inadequacy>

